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l. Przedsigbiorcy prowadz4cy dzialalno5i gospodarcz4przy ul' Zbiegniewskiej

?A,20a,20 b, 2b c i 20 d maj4 duz.v problern z dostaw4 towaru, poniewa2 w

zaLoczce przy ichbudynkach parku.iq non stop samochody wystawione na

sprzeda1 przez innych rnieszkaricow. Rozwi qzaniem tej sprawy bytoby

wprowadzenie 
^utu 

dopuszczaj4cego tam parkowanie do i 5 minut' Takie

rozwi4zanie iest chociazby w s4siedztwie przy ulicy Nowcy. Zatoki

parkingowe, wzdlu2 tak ruchliwej ulicy, jak Zbiegniewska powinny stutyc

dostawie towar6*', rdwniez sfuzbom publicznym, kurierom i't'p', a nie byi

miejscenr wystawowym do sptzeda1y pojazdow samochodowych' Proszq o

koriystne dla przedsigbiorcow tam zlokalizowanych rozwi4zanie tej

uciqziiwodci.
2. Mieszkancy osiedia Poludnie korzystai4 ay ze spacerow w pobliskim lesie' sq

zbulwersowani faktem budowy osiedla domkow jednorodzinnych w $rodku

kompleksu le$nego w rejonie Falbanki. Proszq o informacjg czy Gmina Miasto

Wloctawek dochiwalo wszelkiej staranno$ci, przepis6w prawa i ochrony

$rodowiska, wydqqc zgodq na budowg w tym szczeg6lnym miejscu'

3. Mieszkancow osiedla potudnie bulwersuje zaSmiecony las na odcinku od ul'

Irabianka do ronda Fabianka i Sciezki rowerowo - pieszej u zbiegu ul' Jana

Pawla [I.
4, Mieszkancy ul. Letniej 30132 z$aszaj4pretensje o organizacji ruchu w rejonie

ich posesj i zwi4zane\)przeb,rJo*4 uf ii' Letniej. Scie2ka rowerowa i chodnik

przy bramie wiazdowei'ogranicza.i4widocznoic i rnogq prowadzi6 do

konfliktow, nawet wypadlo* 
" 

pi"ttymi i rowerzystami' Ponadto w ulicy

brakuje zatoczek dlasamochod6w kurier6w, czy sluzb publicznych' co tei

rodzi okre6l one perturbacj e. Twierd 24, ze wypigtrzenia j ezdni spowalni E1ce

ruch, powoduj4 zwigkszenie drgania i pgknigcia w ich domach. Proszg o

rozwakenie i wzigcie pod uwag; wnioik6w poki jeszcze trwa przebudowa tej

drogi"
5. W centrum osiedla Michelin znajduje sig opuszczona i zaSmtecona posesJa

przy ul. Jana Pawla II 68 nu nuro^it u , ulic4 Wiewi6rczq. Jest to wqtpliwa

wizyt6wka osiedla, dlatego mieszkafcy prosz4 o zrobienie ztym porzEdku

przez wladze miasta.
6. W irnieniu mieszkaicow gsiedla przy ulicy Wilgi, Cienistej i l'ubinowej'

proszg o wyprofilowanie i wyrownania dwoch pierwszych gruntowych ulic'
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7. Mieszkari cy Zazamcza, sqzb-ulwersowani, ze w niedawno oddanym przej$ciu

podziemnym przeztory w rejonie ulicy Radosnej zabraklo monitoringu, co

powinno byi standardem przy ka2dej miejskiej inwestycji'
B. W rejonie przejScia podziemnego dla pieszych na osiedlu Zazamcze wyciEto

topoie, ale pozostawiono pniaki z ktorych odrastaj4 na ponad 1 metr wysoko$ci

chaszczeo ktorych tam nie powinno byd. W imieniu mieszkaric6w proszg o ich

usunigcie.
9. W zwiqzku z tym, ze niektdrzy mieszkaricy dopuszczajq sig demontazu przgset

zabezpieczajqcych torowisko w rejonie przej$cia dla pieszych pod torami na

osiedlu Zazamcze" proszg prezydenta miasta o rozwatenie moiliwo$ci
dodatkowego przei$ c\aprzeztory w rejonie ulicy Zwirowej' Mozna

zastosowac zabezpieczenia i rowvtqzanie przyj gte z powodzeniem na

pofuyspie helskim w wojewodawie pomorskim.

I0. W centrum miasta przy ulicy Kr6lewieckiej 23 jest zapadlina we wjeZdzie do

bramy, co zagra1a szczeg6lnie pieszym poruszaj4cym siq t4 ulicq. Mieszkancy

prosz4 o naprawienie tej usterki.
11. Mieszkancy Wtoclawka nie przyjmqig do wiadorno5ci tlumaczeri pana

pr-ez.ydenta dotyczqcyctr naprawy jezdni po okresie zimowym. Rozkladanie na

raty biez4cych napraw ulic jest skandaliczne i w zaden spos6b nie da sig tego

obronii. Dlatego apelujg do prezydenta o jak nqszrybsze wykonanie napraw

iezdni, szczeg6lnie w tych miejscach, kt6re s4 sygnalizowane w interpelacjach

.,*--gnoich i innych radnych, oraz interwencjami mieszkaricdw.

1 tZ.)r4ieszkancy Wtoclawka zwracaj4sig do radnych z pytaniami, dlaczego
\-/ pracownicy MZIDiT iMZZIUK realizujq swoje prace naprzemiennie z

pracownikami firm zewngtrznych i wtasnych? Proszg o przeprowadzenie

kontroli wydatkowania $rodk6w budietowych z ostatnich 3 miesigcy,ptzez
podlegle.iednostki i prrekazanie informacji Radzie Miasta. Zachodzi

podejrzeni e podwdj nego finansowan ia przez miasto firm zewnqtrmych oraz

wiasnych.
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